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Milí sousedé, 
první červnové dny jsme zahájili Dnem 

dětí a  famózním koncertem Václava Hu-
dečka a Lukáše Klánského v našem půvab-
ném kostele. Další červnové týdny byly na-
bité událostmi, čemuž odpovídá i letní vy-
dání Chaberského zpravodaje, který vůbec 
poprvé vychází výjimečně na dvaceti stra-
nách.

Velkou radost mi udělalo ocenění na-
šeho úřadu v soutěži Šetříme Prahu. Mezi 
jinými MČ, příspěvkovými organizacemi 
a dalšími jsme skončili první s neskuteč-
nou úsporou plynu 67 % za uplynulou top-
nou sezónu oproti předešlým pěti letům. 
Získaných 300 tisíc korun nemůžeme in-

vestovat do nákupu kožíšků a rukavic s be-
ránkem, jak jsem původně odolným úřed-
níkům motivačně slíbila, a  tak je chceme 
investovat do dalších opatření směřujících 
k energetickým úsporám, tentokrát na bu-
dovách mateřských školek.

Velkým krokem k  významnému vylep-
šení volnočasového zázemí v Dolních Cha-
brech je schválená změna územního plá-
nu pražským magistrátem na sportoviště 
na ploše vedle fotbalového hřiště a naším 
zastupitelstvem odsouhlasené znění návr-
hu dohody s majiteli tamních garáží. Díky 
tomu bude moci MČ začít plánovat budou-
cí využití plochy stávajících garáží pro vy-
budování nového sportoviště.

Tématem června byl i okruh a soudem 
zamítnutá žaloba na dostavbu úseku, kte-
rý má propojit D1 a D11, tedy úseku z Mod-
letic do Běchovic. Vedení městských čás-
tí a obcí v  této trase okruhu stavbu pod-
porují. Žalobu jsme podávali i za náš spo-
lek ZA LEPŠÍ CHABRY spolu s dalšími spol-
ky a  fyzickými osobami, které mají v  tra-
se okruhu své pozemky. Z pohledu Chaber 
je nyní třeba upnout veškeré síly na náš 
úsek Pražského okruhu SOKP 519 (Suchdol 
Březiněves) a řízení EIA, které bude zahá-

jeno v průběhu měsíce července, na které 
se připravujeme ve spolupráci s odborní-
ky. Paralelně s tím se snažíme o změnu po-
litického názoru na všech úrovních české-
ho státu i Evropské unie. 

Výbor pro územní rozvoj hlavního měs-
ta podpořil náš návrh na změnu územního 
plánu na rozšíření hřbitova, naopak opě-
tovně přerušil projednávání změny územ-
ního plánu pro vznik domova pro seniory 
a mateřské školky. Důvod? Blízkost pláno-
vané trasy okruhu a neutuchající boj Cha-
ber proti ní. 

Mluvíme s vámi a vaše názory nás zají-
mají. V červnu jsme uspořádali dvě veřej-
né debaty, a  to ke zhodnocení dopravní-
ho režimu v Kobyliské a k návrhu datového 
centra. Byla jsem u druhé z nich a oceňu-
ji její věcný a konstruktivní průběh. V dru-
hé polovině roku budete veřejně hlasovat 
o návrhu sportovního hřiště v Nových Cha-
brech. Vybírat se bude ze tří variant. 

Na závěr moc gratuluji chaberským fot-
balistům k postupu do Pražského přeboru.

Přeji všem krásné a  skotačivé léto 
a šťastné návraty z dovolených. 

Vaše KŠŠ

Základní kontakty na radnici: 
E-mail: dchabry@dchabry.cz
Místní poplatky a podatelna ÚMČ,
Tel: 283-851-272
Sekretariát starostky, místostarosty 
a tajemníka,
Tel: 283-882-770
Kulturní centrum a knihovna,
Tel: 283-852-858
Tajemnice ÚMČ Lenka Drdová
�tel.: 722 974 893
�e-mail: lenka.drdova@dchabry.cz

Starostka 
Mgr. Kateřina Šilhová Šafránková
�tel.: 702 222 932
�e-mail:
katerina.silhova.safrankova@dchabry.cz

1. místostarosta Stanislav Vyšín
�e-mail: stanislav.vysin@dchabry.cz

místostarostka Ing. Barbora Floriánová
�e-mail: 
barbora.florianova@dchabry.cz

OTEVŘENÁ RADNIcE
Veškeré informace o naší MČ nalez-
nete na webu a také Facebooku:
www.dchabry.cz
FB: Městská část Praha-Dolní Chabry

Sociální služba
Mgr. Mariana Kalianková
sociální pracovnice
725 010 084
socialni@dchabry.cz

KONTAKTy

Přispějte  
na záchranu sochy
Barokní socha sv. Václava již byla odveze-
na do ateliéru, sbírka na její záchranu však 
stále běží. Na restaurování můžete přispět 
hned několika způsoby:

�na sbírkové konto převodem libovolné 
částky: 000000-6494167309/0800,
�konkrétní částkou prostřednictvím QR 
kódu v banneru nebo na webu,
�nově i  v  hotovosti do sbírkové kasičky 
umístěné na pultě v knihovně.

Článek o barokní soše a sbírce s mož-
ností rychlé platby přes QR kód jsme psali 
v minulém čísle Zpravodaje a stejné infor-
mace naleznete také v aktualitě na webu 
MČ.

Děkujeme všem, kteří jste se již do sbír-
ky zapojili.

redakce
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schválila
�podání vyjádření k umístění 14 diesela-
gregátů, které mají být umístěny v  počtu 
šesti v části SO-02 a v počtu osmi v části 
SO-03 v objektu datového centra, v rámci 
stavby Technické centrum – Dolní Chabry,
�program 6. zasedání ZMČ Praha-Dolní 
Chabry, 
�návrh na pořízení změny územního plá-
nu zkráceným postupem,

souhlasila
�s  návrhem závěrečného účtu městské 
části Praha-Dolní Chabry za rok 2022,
�s  připomínkami k  nařízení vlády č. 
433/2022 Sb., o ochraně zdraví před nepří-
znivými účinky hluku a vibrací, odeslaný-
mi 5. května 2023 Sdružení místních samo-
správ ČR, z. s., 
�s  odpovědí na dopis z  Úřadu vlády ve 
věci vedení okruhu SOKP č. j. 16816/2023-
UVCR-3,
�s  námitkami odeslanými dne 19.  květ-
na 2023 na Odbor územního rozvoje a vý-

stavby MČ Prahy 8 proti společnému říze-
ní č. j. MCP8 146706/2023, přičemž podrob-
nosti jsou uvedeny dále v usnesení,
�s  vyjádřením MČ Praha-Dolní Chabry 
odeslaným dne 19.  května 2023 na odbor 
dopravy ÚMČ Prahy 8 k podanému odvo-
lání Softel Consulting s.r.o. ze dne 5. květ-
na 2023 č. j. MCP8 153145/2023,
�s vypracováním koncepce střednědobé-
ho a dlouhodobého plánu sociální politi-
ky v oblasti prorodinné a proseniorské po-
litiky MČ,
vzala na vědomí
�informaci o výši darů získaných příspěv-
kovými organizacemi za 1. čtvrtletí 2023: 
MŠ Beranov v  celkové výši 12 000 Kč, Zá-
kladní školy Praha-Dolní Chabry v celkové 
výši 67 367,88 Kč, MŠ Chaberáček v celkové 
výši 15 000 Kč,
�rozhodnutí MPO o  nepodjatosti minis-
terstva ve věci vydání společného staveb-
ního povolení na stavbu „V409/419 – smyč-
ka PSE“.

Zastupitelé udělali další 
krok k novému sportovišti
Na středečním zasedání 14.  června  2023 
schválili chaberští zastupitelé návrh doho-
dy k narovnání právních vztahů s majiteli 
garáží u fotbalového hřiště na pozemcích 
ve správě městské části. Plocha pozemků 
byla na květnovém zasedání Zastupitel-
stva hl. m. Prahy v územním plánu změně-
na a  rozšířena na plochu pro sport. Tyto 
kroky umožní v budoucnu realizovat dlou-
hodobý veřejný záměr městské části, kte-
rým je vybudování sportoviště pro volno-
časové aktivity.

Územního rozvoje se týkal i  další bod 
na pořadu schůze. Na základě podpo-
ry návrhu změny územního plánu pozem-
ku vedle bývalé skládky u  Spořické smě-
rem do Ďáblic z června loňského roku byla 
mezi jeho majitelem a městskou částí uza-
vřena smlouva o spolupráci. Následně byl 
návrh změny zapracován také do připomí-
nek městské části k  Metropolitnímu plá-
nu, jelikož se jedná o  rozvojovou lokali-
tu i  v  rámci Koncepce transformačních 
a rozvojových lokalit, kterou si MČ nechala 
v loňském roce vypracovat. Nyní zastupite-
lé schválili návrh na pořízení změny územ-
ního plánu zkráceným postupem, který 

poputuje na pražský magistrát, jenž změny 
územního plánu projednává a schvaluje.

Zastupitelé byli informováni o stížnos-
ti několika občanů na dopravní situaci 
v  okolí ulice Kobyliská. Podrobněji se je-
jím obsahem, stejně jako názory dalších 
dotčených obyvatel, vedení městské části 
zabývalo 20. června na veřejné besedě, na 
které bylo za účasti odborníků a zástupce 
Policie ČR prezentováno odborné posou-
zení naměřených dat a byl zde prostor pro 
diskuzi, z čehož by mělo posléze vyplynout 
vyhodnocení ročního provozu změny do-
pravního značení v Kobyliské a jejím okolí. 

V souvislosti s agendou orgánů zastupi-
telstva byl přijat návrh aktualizace směr-
nice jednacího řádu výborů a v  rámci in-
formativního bodu předloženo rozpočtové 
opatření upravující rozpočet městské čás-
ti o 35 tisíc korun jako podporu vzdělávání, 
konkrétně určených na letošní ročník sou-
těže Come and show.

Poslední bod pořadu jednání, návrh 
na schválení dodavatele realizace ener-
geticky úsporných opatření budov mateř-
ských škol, byl po diskuzi zastupitelů sta-
žen s tím, že k němu budou informace ješ-
tě upřesněny.
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Výběr ze zasedání 
Rady 9. a 26. května 
a 6. června 2023

schválila
�účetní závěrku a její účetní výkazy za rok 
2022,
�návrh na uzavření Dodatku č. 1 ke Smlou-
vě o dílo uzavřené mezi MČ a společností 
Zahrady Kepka s. r. o. dne 1. července 2021 
na základě výběrového řízení na veřejnou 
zakázku malého rozsahu „Údržba zeleně 
a zahradnické práce“,
�finanční příspěvek ve výši 20 000 Kč na 
kulturní a společenská mezigenerační se-
tkání Zahrada pod Zvonicí 2023,
�projekt a  rozpočet na opravu sochy sv. 
Václava v první variantě s doplněním chy-
bějících prvků (patka a hlavice pilíře) a vý-
běr zhotovitele Ak. soch. Vojtěcha Adamce,
�program 5. zasedání ZMČ Praha-Dolní 
Chabry,
�nákup televizní lupy Adaptech textRea-
do PivotDesk MOVE EDU v celkové hodnotě 
89 990 Kč od firmy Adaptech, s.r.o., jako in-
vestiční záměr ZŠ Praha-Dolní Chabry,
�uzavření Smlouvy o zřízení věcného bře-
mene na pozemku parc. č. 553/66, k. ú. Dol-
ní Chabry, zapsané na LV 1087, které spočí-
vá v umístění a provozování součásti dis-
tribuční soustavy podzemního vedení NN 
v rozsahu 38 bm v chodníku,
�nákup 9 kusů čističek vzduchu Thera-
pyAir iOn do mateřských škol a  cenovou 
nabídku firmy Zepter International s.r.o. 
v celkové výši 150 660 Kč,
�vyhlášení výzvy k  podání nabídek na 
dodavatele realizace energeticky úspor-
ných opatření budov mateřských školek 
ve vlastnictví městské části Praha-Dolní 
Chabry,
�uzavření smlouvy se společnosti Enova-
tion s.r.o. na dotační monitoring,
�v souvislosti návrhem zhotovitele zakáz-
ky Koncepční studie řešení využití území 
bývalého třešňového sadu nabídku atelié-
ru FLERA s.r.o. za celkovou hodnotu 184 650 
Kč bez DPH a výběr zhotovitele ateliér FLE-
RA s.r.o.,
�jako administrátora veřejných zakázek 
nabídku Ing. Karla Nováka, 
�finanční příspěvek sdružení OSOP na 
Svatojánský večer ve výši 5 000 Kč,
�finanční příspěvek ve výši 10 000 Kč na 
Linku bezpečí,
�dodavatele realizace pítka Dominika 
Pírka,
�záměr výpůjčky části pozemku parc. č. 
1055, zahrada, k. ú. Dolní Chabry, za úče-
lem dokončení vjezdu na pozemek „Novo-
stavba rodinného domu na adrese U Vět-
rolamu 49“,
�revokaci usnesení č. 049/22/RMČ ze dne 
8. prosince 2022, kterým Rada MČ schválila 
uzavření smlouvy o nájmu stroje, 
�revokaci usnesení č. 765/21/RMČ ze dne 
27. září 2021, kterým Rada MČ schválila vy-
budování psí louky, a zrušení záměru rea-
lizace psí louky,
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Dolní chabry zvítězily  
v soutěži Šetříme Prahu
V uplynulé topné sezóně se naše městská 
část zapojila do soutěže Pražské Plynáren-
ské Šetříme Prahu, jejímž cílem bylo dosa-
žení co nejvyšší úspory a  snížení spotře-
by plynu. Ze všech zúčastněných byly Dol-
ní Chabry s přehledem nejšetrnější. Slav-
nostní vyhlášení výsledků a  předání cen 
zástupcům prvních třech soutěžících pro-
běhlo ve čtvrtek 15. června 2023.

Od loňského listopadu do letošního 
dubna se našemu úřadu podařilo ušetřit 
v porovnání s předešlými pěti lety 66,9 % 
spotřeby plynu. Obrovská úspora energií 
vynesla pro Dolní Chabry mezi soutěžícími  
první místo. Za městskou část si ocenění v 
podobě příspěvku 300 tisíc korun vyzved-
li starostka Kateřina Šilhová Šafránková, 1. 
místostarosta Stanislav Vyšín a tajemnice 
ÚMČ Lenka Drdová. 

Na druhé pozici se umístilo Pečova-

telské centrum Praha 7 s  celkovou úspo-
rou 41,4 % a třetí příčku v soutěži obsadi-
la Základní škola Fr. Plamínkové s rozšíře-
nou výukou jazyků, Praha 7, která ušetřila  
30,7 % spotřeby plynu.

Soutěž probíhala v  období od 1.  listo-
padu 2022 do 30. dubna 2023 a byla urče-

na pro všechny pražské městské části, pří-
spěvkové organizace hl. m. Prahy a společ-
nosti vlastněné hl. m. Prahou, které využí-
vají zemní plyn a nacházejí se v distribuč-
ním území společnosti Pražská plynáren-
ská Distribuce, a.s.
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Sportoviště místo garáží: 
Územní plán změněn
První krok k vybudování sportoviště v mís-
tě dnešních garáží u fotbalového hřiště má 
městská část úspěšně za sebou. Pražští 
zastupitelé na květnovém zasedání ZHMP 
schválili změnu územního plánu, která vý-
stavbu sportoviště umožní.

Městskou částí navrhovaná změna 
územního plánu byla schvalována ve zkrá-
ceném řízení a zahrnovala v oblasti rozší-
ření stávající plochy pro sport (SP) o část 
území přilehlé plochy veřejného vybave-
ní (VV) a zeleně městské a krajinné (ZMK). 

Pozemky uprostřed městské části, hned 
vedle fotbalového areálu SK Dolní Chab-
ry, na nichž aktuálně stojí nevzhledné ga-
ráže, tak mohou být do budoucna využity 
pro plány městské části k vybudování dal-
šího veřejného sportoviště. Těch je v Dol-
ních Chabrech obecně nedostatek a vhod-
né pozemky pro jejich budování se sháně-
jí jen obtížně.

Radnice přitom usiluje o  vybudová-
ní další plochy pro sportovní vyžití dlou-
hodobě. V  další fázi je v  plánu vyřeše-
ní smluvních vztahů s pronajímateli gará-
ží, vytvoření záměru a zadání projektu pro 
nové sportoviště a v končené fázi jeho rea-

lizace. Do té doby jsou snahy městské části 
jasné – posouvat vše co nejrychleji vpřed.
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Veřejné projednání 
Kobyliská
V  úterý 20.  června proběhlo v  Obřadním 
sále chaberské radnice veřejné projednání 
a  vyhodnocení změn ročního zkušebního 
provozu v oblasti ulic Kobyliská – U Váhy – 
Na Pěšině. Nový dopravní režim zde byl za-
veden v  květnu 2022 zejména pro zvýše-
ní bezpečnosti chodců, omezení rychlého 
a hustého tranzitního průjezdu a možnos-
ti pro místní legálně parkovat automobi-
ly před domy na veřejných komunikacích.

Příchozí přivítal za MČ místostaros-
ta Stanislav Vyšín, za dopravní komisi Ing. 
Vladimír Musil a  jako host ředitel OP MP 
Praha 8 Mgr. Luděk Vaníček.

Zájemců se v  sále sešlo hodně. Není 
divu, stav provozu a bezpečnosti trápí ob-
čany už půldruhé dekády. Prvotní žádosti 
na řešení pocházejí už z roku 2008, dlouho 
však ze strany MČ nepřicházely žádné ode-
zvy. Až v roce 2021 bylo zadáno vypracová-
ní podrobnější a komplexnější studie do-
pravního řešení.

Původním účelem bylo vyřešit hustý 
a rychlý průjezd v Kobyliské ulici. V mezi-

čase se bohužel problematika přelila i do 
vedlejších ulic, zejména ulice Na Pěšině. 
Příčinou byly podněty a žádosti, které po 
městské policii i  chaberské radnici poža-
dovaly vyřešit navíc i  situaci s  parková-
ním. Řidiči byli postihováni za nedovolené 
parkování, neboť to v  ulicích bylo, vzhle-
dem k jejich šířkovým poměrům, v rozporu 
s dopravními předpisy.

Nejprve byly rozebrány jednotlivé úse-
ky jak z hlediska postupů, tak dopadů ny-
nějšího režimu. Zmiňovány byly zejména 
kolizní a nebezpečná místa, nárůst dopra-
vy v  bočních ulicích a  ohrožení zejména 
školních dětí v ranní špičce.

Přímo v sále zazněly požadavky a pod-
něty k dopracování svislého i vodorovné-
ho dopravní značení, osazení zrcadel, žá-
dosti o  přehodnocení dopravních směrů, 
aby co nejméně zatížily uzlová místa a více 
„rozprostřely“ průjezd. Během letních mě-
síců má městská část „za úkol“ zamyslet 
se nad dalšími variantními řešeními, aby 
v  září mohly být představeny další úpra-
vy a změny, které by zohlednily požadavky 
místních rezidentů.

Stanislav Vyšín,  
předseda Komise stavební a dopravní
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Zažít Dolní chabry 
jinak: Zapojte se!
Prázdniny utečou jako voda, 
a proto pro vás již nyní chystá-
me další ročník Zažít město ji-

nak. Velká sousedská slavnost se uskuteč-
ní na Spořické ulici v sobotu 16. září 2023 
pod heslem „Hoďme ulice do gala!“.
Noste oblečení na přehlídku…

„Ahoj všichni! Rádi bychom vás pozva-
li k účasti na naší nové iniciativě – recyklo-
vání oblečení! Chceme pro vás v rámci Za-
žij město jinak vytvořit jedinečnou módní 
přehlídku, kde se budou prezentovat kous-
ky oblečení, které byly předtím přešitím, 
vrstvením nebo kombinací samou doko-
nale upraveny. Na módní show je pak uvi-
díte na modelkách, které jsou možná vaši-
mi sousedkami.

Věříme, že pro vás akce bude obrovskou 
inspirací do budoucna. Navíc tímto způso-
bem pomáháte planetě a přispíváte k udr-
žitelnosti módního průmyslu.

Tak neváhejte a přineste své kousky ob-
lečení, které již nemusíte nosit, ale stále 
jsou v dobrém stavu. Těšíme se na vás a na 
to, co společně dokážeme vytvořit!

Sběrné místo: Kancelář starostky, Hru-
šovanské nám. 5. Sbírka bude probíhat do 
15. srpna.

A nezapomeňte na deštníky!
Spořická si alespoň na jedno odpoledne 
zaslouží nový kabát. Co jí ho dopřát pod 
záštitou barevných paraplat? Noste nám 
na úřad do kanceláře starostky deštníky 
a  paraplata, které můžete postrádat (po-
zor, pouze tyčové, ne skládací) a pomozte 
nám hodit Spořickou do gala! 

Za deštníky během akce nemůžeme ru-
čit, po jejím skončení zůstanou s možnos-
tí opětovného vyzvednutí nebo využití pro 
další akce na úřadě.

Zapojte se a námi do příprav
Dejte nám vědět, ať už byste chtěli při-
jít s  vlastním nápadem, nebo třeba při-
ložit ruku k  dílu. Každá pomoc se po-

čítá. A  uvítáme každého, kdo se bude 
chtít aktivně zapojit. Napište nám na: 
zpravodaj@dchabry.cz.

Podrobný program události přineseme 
v zářijovém čísle Zpravodaje. 

redakce

Tradice hudebního jara 
zahájena
Úchvatný koncert Václava Hudečka v  ne-
děli 4. června 2023 večer zahájil tradici fes-
tivalu Hudební jaro v Chabrech. V kostele 
Stětí sv. Jana Křtitele vystoupil Václav Hu-
deček (housle) po boku Lukáše Klánského 
(klavír). V průběhu večera zazněly skladby 
Antonína Dvořáka, Frederyka Chopina, Ar-
cangela Corelliho či Antonia Vivaldiho. Byl 
to úžasný zážitek, za který oběma uměl-
cům děkujeme.

Již nyní Kruh přátel hudby Dolní Chab-
ry připravuje ve spolupráci s MČ další kon-
cert. Pozvánku včas zveřejníme.

redakce

Debata k datovému centru
Večer 22. června se konala veřejná debata 
k záměru datacentra v Dolních Chabrech. 
V sále bylo kolem třiceti účastníků a dal-
ší dvě desítky se jí zúčastnily online. Cí-
lem setkání bylo informovat občany o pro-
jektu, sdílet veškeré informace a hlavně si 
vyslechnout jejich stanoviska. Celá 2,5ho-
dinová debata se nesla v  konstruktivním 
a  věcném duchu. Zástupci investora čeli-
li mnoha fundovaným dotazům ke stav-
bě i provozu. Projekt doznal změn na zá-
kladě připomínek MČ i občanů v řízení EIA. 
Na základě představení záměru a  získání 
podnětů od občanů bude debata pokra-

čovat nad větším detailem ohledně ochra-
ny před hlukem, zplodinami, dojde k roz-
pracování podoby severního valu směrem 
k výstavbě k ulici Spořická a budou před-
staveny řezy v detailu kvůli porovnání vý-

šek. Debata bude v druhé polovině srpna, 
ve středu 23. 8. od 18:00 hodin, opět hyb-
ridně.

Kateřina Šilhová Šafránková

5Z městské části 



bourání májky a Den dětí
První červnový den jsme tradičně chtěli 
oslavit s dětmi. Na náměstí u vysoké májky 
se proto ve čtvrtek odpoledne nachysta-
lo občerstvení. Děti snad potěšilo přes de-
set příchutí cukrové vaty a sladký popcorn. 
Hasiči grilovali, dva poníci vozili, Martinka 
malovala na obličej a Ilegumova divadelní 
společnost pobavila pohádkou Perníková 
chaloupka. Děti vyráběly lodičky a hned je 
pouštěly na vodu. Knihovna připravila ve-
černíčkový kvíz. Sluníčko nám přálo a  na 
závěr dne se zbourala májka, která se ně-
kterým dětem líbila natolik, že pád doslo-
va oplakaly. Moc nás to s vámi bavilo. Dě-
kujeme úřadu za spolupráci.

Barbora Šedová, 
Kulturní a sociální komise

S Kavárničkou do Senátu
Ve středu 14. června se uskutečnila netradiční Kavárnička. Tento-
krát proběhla výjezdní formou a na programu byla návštěva pře-
krásných barokních interiérů Valdštejnského paláce na Malé Stra-
ně.

Účastníci si nejprve prošli historické, překrásně zrestaurované 
prostory, poté následovalo seznámení se současným využitím pa-
láce coby sídlem horní komory Parlamentu ČR neboli Senátu. Tato 
část prohlídky proběhla formou malého pohoštění a krátkého se-
tkání se senátorem Lukášem Wagenknechtem. 

Netradiční Kavárnička měla nadšenou odezvu. Již nyní se 
účastnice a účastníci Kavárničky mohou těšit na podzimní návště-
vu budovy České televize. Více informací k ní zveřejníme s dosta-
tečným předstihem.

Stanislav Vyšín, gestor Komise kulturní a sociální
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Pasování na čtenáře
Každoroční knihovnické završení školního roku „Pasování na čte-
náře“ se ve čtvrtek 22. června odehrálo ve Velkém sále Chaberské-
ho dvora. Tři třídy chaberských druháků byly po zkoušce ze čte-
ní slavnostně pasovány a odměněny za svou celoroční píli. Letos 
jsme odměňovali kromě praktických batůžků ještě 3D záložkami 
Made in knihovna vytištěnými na tiskárně Prusa Research, peče-
nou sladkostí z Cukrárny Na Pěšině a především Knížkou pro prv-
ňáčky, každoročně vydávanou právě pro tuto příležitost Svazem 
knihovníků a informačních pracovníků České republiky (SKIP ČR). 
Doufáme, že letošní titul Křeček v letu z pera autorky Zuzany Bari-
lové bude prima čtení na prázdniny! Za návštěvu pohádkové paso-
vací komise z bájné Knihozemě děkuji Josefovi Mitošinkovi a kole-
gyni Kateřině Táborské. 

Tak ahoj, děti, zase brzy v knihovně na viděnou! 
Alena Wachtlová, knihovnice

Sběrna bioodpadu  
na Spořické
Obyvatelé městské části mohou zdarma 
využívat služeb ukládání biologicky rozlo-
žitelného odpadu, listí, trávy a bioodpadu 
ve sběrně Ivany Zůčkové ve Spořické ulici 
směrem do Ďáblic. 

Sběrna má otevřeno v  pondělí a  středu 
8:00–15:30 hod. a v sobotu 8:00–13:00 hod. 

Nadále platí pravidla pro příjem: 

�Třetí budova v areálu: V případě zavře-
né brány u příjezdové cesty ke sběrně kon-
taktujte prosím obsluhu na tel. čísle vyvě-
šeném na bráně.
�Dovezený materiál je třeba vážit: Vážení 
je podmínkou bezplatného odběru, který 
následně zaplatí městská část na základě 
výkazu váhy přijatého bioodpadu. Z  váhy 
se také snáze vyklápí obsah vozíků do při-
staveného kontejneru. 
�Prokázání pobytu: Pro odevzdání biood-
padu zdarma je třeba se prokázat trvalým 
místem pobytu v Dolních Chabrech.
�Co je přijímáno: Sběrna přijímá odpad 
rostlinných pletiv, odpadní kůru a  dřevo 
a další biologicky rozložitelný odpad. Listí 
a dřevo je třeba třídit zvlášť. V případě ne-
jasností dbejte pokynů obsluhy.

Přistavení BIO velkoobjemových kontejnerů
Datum Stanoviště Čas (hod.)

10. 9. 2023 Bílenecké nám., Na Pěšině, 
Pod Křížem × U Větrolamu 9:00–12:00

29. 10. 2023 Dvorní, Ulčova, V Kratinách 9:00–12:00
12. 11. 2023

nepotvrzeno
Kadaňská, Pihelská, 

Protilehlá × Kobyliská 9:00–12:00

Přistavení velkoobjemových kontejnerů
Datum Stanoviště Čas (hod.)

27. 8. 2023 Ulčova, Bílenecké nám., 
Dvořákova × Milana Kadlece 9:00–13:00

17. 9. 2023 Pod Křížem × U Větrolamu, 
Dvorní, Kadaňská 9:00–13:00

22. 10. 2023 Protilehlá × Kobyliská, 
V Kratinách, Pihelská 9:00–13:00

22. 10. 2023 Ulčova, Na Pěšině 9:00–13:00

Svoz nebezpečného odpadu v roce 2023
Datum Stanoviště Čas

22. 7. 2023 Ulčova × Ústecká 8:00–8:20
22. 7. 2023 Hrušovanské nám. 8:30–8:50
22. 7. 2023 Bílenecké nám. (k. ul. Měděnecká) 9:00–9:20

19. 9. 2023 Ulčova × Ústecká 15:00–15:20
19. 9. 2023 Hrušovanské nám. 15:30–15:50
19. 9. 2023 Bílenecké nám. (k. ul. Měděnecká) 16:00–16:20
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Motto:  
Když jsem slavil 70, tak 

jsem končil báseň Křížky
Já jsem jenom zvědavý,

zda mně se osmý dostaví.

Osmdesátka

Běh času se nezastaví,
v srpnu osmý křížek se dostaví.

Teď je čas, kdy netrápí mě bohudík  
žádná nemoc,

poznal jsem ale, že všechny klouby  
bolí mě moc.

Některé jsem vyměnil, něco sešroubovali,
něco mi přidali a něco pak vzali.

A tak sbírám odvahu něco zas vyměnit,
aby k tomu došlo, to se musím pochlapit.

Ještě, že mi chutná a je stále co pít,
tak to vidím jasně, stojí za to žít.

Bohužel moc pamatuji,
a někdy mě to trápí,
na život si nestěžuji,
jen na to, že se krátí.

Ale jsem tu stále rád pro jedno kvítí,
co již dlouhou dobu zdobí moje žití.

Jaroslav Prejza

Gratulace k jubileu
Milá paní ředitelko, učitelko, kamarádko, 
babičko, prababičko, Maruško Ševčíková, 
gratulujeme k  úctyhodným 90. narozeni-
nám.

Celá rodina a všichni přátelé
Martina Mrňavá

Telegraficky
I na detailech záleží…
Obdrželi jsme podnět k vyspravení můst-
ku přes potok, na kterém chybělo jedno 
prasklé prkno a  bylo jen provizorně po-
loženo napříč. Koncem května tomu naši 
pracovníci věnovali nějaký čas a  lávka už 
je zase kompletní. Díky, pánové.

Červen měsícem sečí
Po celý měsíc červen naši pracovníci péče 
o  veřejný prostor pracovali se sekačka-
mi a  elektrickými kosami na plochách ve 
správě městské části. Díky jejich nasazení

Přihlaste se k Munipolis
Odebírejte novinky z MČ do aplikace v te-
lefonu a e-mailu.
https://dchabry.munipolis.cz/registrace 

Návštěva na radnici
Ve čtvrtek 15.  června  2023 dopoledne 
k  nám na radnici zavítala milá návštěva. 
Tři třídy z MŠ Beranov uvítaly paní starost-
ka a paní tajemnice. Děti si za jejich účas-
ti prohlédly prostory úřadu a  seznámi-
ly se s jeho chodem, navštívily starostov-

skou kancelář a v kulisách zasedání zastu-
pitelstva si mohly ve Velkém sále na mik-
rofon společně zazpívat. V areálu Chaber-
ského dvora byla pak dětem představena 
také nejnovější technika sloužící k údržbě. 
Děkujeme za návštěvu. Všichni jsme si to 
moc užili a těšíme se zase příště.

redakce

Přání k výročí
Dne 13. července 2023 oslaví významné ži-
votní jubileum – 60 let od svatby – manže-

lé Lidmila a  Jiří Chudobovi. K  tomuto vý-
ročí jim přejeme všechno nejlepší a hodně 
zdraví do dalších společných let.
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Okruh V Chabrech?
Pražský okruh je již na dosah Chaber, 

a  podle všech dostupných informací se 
zdá, že maximum, které současné vede-
ní MČ v čele s Kateřinou Šilhovou Šafrán-
kovou a místostrarostkou Floriánovou za 
více než rok podniklo, je zaslání dopisu 
ministrovi dopravy.

Stačilo to? Kdepak! Očekávání, že mi-
nistr dopravy Martin Kupka výstavbu za-
staví díky dopisu, že Chabry okruh ne-

chtějí, se bohužel nenaplnila. Ba nao-
pak, se pan ministr v článku na Novinky.
cz s názvem: Další část pražského okruhu 
se začne stavět příští rok, nechal slyšet, že 
Pražský okruh se netýká jen Prahy. „Není 
to dálnice jenom pro Prahu a pro střed-
ní Čechy, jak by se mohlo zdát. Je to klí-
čová komunikace pro celou republiku, pro 
všechny občany. Je to dluh, který musíme 
urychleně splatit.“

Vzhledem k  tomu, že od okamžiku 

ovládnutí radnice uskupením 184 a  Bar-
borou Floriánovou se veškeré oficiál-
ní kroky proti okruhu přestaly podnikat, 
můžeme se za pár let těšit na veškeré be-
nefity podobné stavby - hluk, znečištění 
ovzduší, dopad na životní prostředí, atd. 
Dálnice přes Chabry jistě všichni Chabe-
ráci ocení.

„Po první nové části se všichni projede-
me již koncem roku 2027.“

zastupitel Jan Vokurka

Ostravský krajský soud zamítl žalobu ně-
kolika spolků a fyzických osob ve věci pří-
pravy stavby Pražského okruhu mezi dál-
nicemi D1 a D11, tedy úseku z Modletic do 
Běchovic. Žalobu podával i náš spolek ZA 
LEPŠÍ CHABRY, městská část Horní Počer-
nice a  další spolky a  fyzické osoby, kte-
ré mají v trase okruhu své pozemky. Poté, 
co si lidé v Počernicích ve volbách zvolili 
vedení, které výstavbu okruhu podporuje, 
radnice žalobu stáhla. Rozhodující z hle-

diska prodloužení zahájení stavby bylo 
odvolání do územního řízení o  umístě-
ní stavby. O něm musel rozhodovat Jiho-
český kraj, který vypořádal celkem 47 roz-
kladů, podaných městskými částmi, včet-
ně naší, obcemi a  spolky, včetně naše-
ho. Celý proces se zdržel o dva roky. Spis 
putoval do Českých Budějovic kvůli mož-
né podjatosti pražského magistrátu. Za-
kotvení trasy okruhu v územních plánech 
je i  věcí politického rozhodnutí. O  změ-

nu politického rozhodnutí se usilovně po-
koušíme na všech úrovních státu i Evrop-
ské unie. Z pohledu městské části je nyní 
třeba upnout veškeré síly na náš úsek 
Pražského okruhu SOKP 519 (Suchdol Bře-
ziněves) a řízení EIA, které bude zahájeno 
v  průběhu měsíce července, na které se 
připravujeme ve spolupráci s odborníky. 

Kateřina Šilhová Šafránková

Zkrácené texty naleznete v plném znění na webu městské části.

Příspěvky zastupitelŮ

Nedávnou obnovu horního rybníku přijali 
obyvatelé s velkou radostí. Po letitých ta-
hanicích se správcem se nakonec rekon-
strukce opravdu vydařila. A to včetně od-
počinkového místa. Ponechám nyní stra-
nou poněkud nepochopitelný zákaz cho-
vu ryb – původní majitelé zakládali „pro-
střeďák“ především k tomuto účelu, hlav-
ní zájem nyní vzbuzuje stav vodní hla-
diny. Oba naše rybníky jsou pokryty ne-
vábnou zelenou vrstvou a v horním ryb-
níku se přidává ještě zakalení vody. Po-
sezení v  klidové oblasti tak dostává ne-
chtěný bonus. Určitě proto podpořím po-
žadavky občanů na zlepšení péče správ-
ce o oba naše rybníky. V okolí se dají leh-
ce najít příklady, že to jde. Miroslav Malina, 

člen komise životního prostředí

Milí Chaberáci,
zdravím s  nadcházejícím létem. Letní 

hezké počasí je příjemné k oddechu a pro 
mnohé i  výzvou k  intenzivnějšímu ven-
kovnímu sportování. Již v červnu proběh-
ly dvě tradiční místní sportovní akce na-
příč věkovými kategoriemi  – Chaberský 
míčový sedmiboj a Chaberský golfový tur-
naj. Máme tu nadšence, kteří akce orga-
nizují, sportovce, kteří se jich rádi účastní 
a nabízí se logická otázka – proč má naše 
rychle rostoucí městská část má stále tak 
omezenou nabídku sportovišť? Golfo-
vé hřiště slibované dvacet let nemá smy-
sl komentovat, ale v naší MČ není kromě 
fotbalu žádný další klub s  běžnou člen-
skou základnou a vlastně ani žádné pro-

stornější kompaktní sportoviště, kam by 
si mohli jít občané běžně zatrénovat svo-
ji oblíbenou disciplínu. V této chvíli inten-
zivně jednáme o dvou vlaštovkách, které 
by snad situaci měli alespoň trochu zlep-
šit. Jednou je jednání o pozemku pod ga-
rážemi u fotbalu a druhé jednání se týká 
plochy pro sportoviště v  Nových Cha-
brech. Co se týká garáží  – liknavostí ko-
legů radních jsme ztratili roky, od konce 
roku 2018, kdy jsem o  to marně na radě 
bojovala, a  já jen pevně věřím, že dobrý 
úmysl podpořit fotbalový klub a zkvalitnit 
sportoviště pro další generace bude nyní 
podpořen všemi zúčastněnými stranami. 
Je to pro zdravý rozvoj celé naší komu-
nity, pro budoucnost Chaber. Druhý pro-

jekt – sportoviště v Nových Chabrech zís-
kává svoji podobu právě v těchto dnech, 
vedeme široká jednání s odborníky a ar-
chitekty. Varianty jsou zajímavé, osob-
ně preferuji maximálně sportovního po-
jetí prostoru, ale tentokrát na rozhodnu-
tí, jak bude sportoviště vypadat, rozhod-
nete na podzim svým hlasem právě vy. 
A já doufám, že výsledek bude ten správ-
ný a bude sloužit co nejlépe. A moc se na 
to těším. Sledujte tedy novinky na webu 
i zde ve Zpravodaji a zatím Vám přeji krás-
né a slunečné léto, pevné zdraví a spoko-
jenou mysl!

Barbora Floriánová, 
místostarostka MČ
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Posezení u kávy nebo čaje  
26. 7. st 15:00–17:00

Zahájení výstavy talentované Sophie 

Slunné sobotní odpoledne 27. května se 
uskutečnila vernisáž dvanáctileté So-
phie Hlaváčové. S některými jejími ob-
razy jsme se již setkaly, protože autor-
ka se každoročně účastní výtvarné sou-
těže pořádané knihovnou Kniha mého 
srdce. Obrazy vždy budily zaslouženou 
pozornost návštěvníků kulturního cen-
tra, a především pak dětí, pro které bý-
vají často inspirací pro vlastní tvoření. 
Sophiiny obrazy v soutěži čtyřikrát zví-
tězily, a proto jsme jí nabídli možnost 
vystavit je včetně dalších děl pěkně po-
hromadě. Na vernisáž doprovodily ta-
lentovanou Sophii kromě nejbližší rodiny i spolužačky a paní 
učitelka. U příležitosti výjimečné události jsme Sophii trochu 
vyzpovídali:
Sophie, od kdy maluješ a kdo tě k malování přivedl?
„Malovat mě baví odmalička, úplně přesně nevím odkdy, asi 
bych to časově zařadila do první třídy. Po účasti na jednom pří-
městském malířském táboře jsem se malování začala věnovat 
pod vedením profesionální učitelky. Nejraději maluji přírodu, 
zvířata, je to pro mě relax.“
Co dalšího kromě malování tě ještě baví?
„Kromě obrazů mě moc baví výroba šperků nebo různých oz-
dob a další ruční práce. Prostě ráda tvořím. Také mě baví spor-
tovat, třikrát týdně chodím na volejbal.“ 
Vím o tobě, že tě baví i škola. Máš už představu, čím bys jed-
nou chtěla být?
„Odjakživa se chci stát architektkou, což má blízko k malování 
a celkově k umění. Snad se mi to splní.“

Děkuji ti za krátký rozhovor a  přeji do budoucna hodně 
úspěchů ve studiu a v tvorbě. 

Obrazy budou ke zhlédnutí do konce letních prázdnin. 

Zveme vás na letní setkání v Kulturním centru Chaberský dvůr. 
Přijďte si posedět a  popovídat nad šálkem kávy nebo čaje 
a drobným občerstvením. 

Pohádková školička v knihovně
Na seznámení s  knihovnou se u  nás od jara vystřídaly již 
všechny třídy chaberských školek. V dubnu a květnu jsme při-
vítali i Sovičky, Želvičky a Motýlky z Pohádkové školičky na Bí-
leneckém náměstí. 

Většina dětí již knihovnu někdy navštívila, proto se v  ní 
rychle zorientovaly a cítily se jako doma. A to nám dělá vel-
kou radost. Kromě knížek prozkoumaly všechna další zákoutí 
knihovny včetně galerie. Aktuální výstavy pak posloužily jako 
inspirace k namalování obrázků před rozloučením.

Děkujeme za návštěvu! 

K o n t a k t
283 852 858 | 604 976 653 | www.kulturachaberskydvur.cz 

chaberskydvur@dchabry.cz | knihovna@dchabry.cz.

Provoz galerie a knihovny je po dobu akcí pořádaných
v prostorách Kulturního centra chD omezen.

během akcí se mohou pořizovat zvukové a obrazové záznamy určené k propagaci knihovny.

Č E R V E N E c - S R P E N 
  2 0 2 3

27. 5.–31. 8. 
VÝSTAVA: SOPhIA hLAVÁČOVÁ
výstava obrazů

26. 7. st 15:00, posezení u kávy a čaje
Pořádá Kulturní centrum

chaberský dvůr – Kulturní centrum 
můžete sledovat na Fb

10
n

CHABERSKÝ DVŮR



za kulturní dvoustranu Alena Wachtlová, Jitka Goldsteinová

V online katalogu knihovny je již k dispozici 
přes 12 000 e-knih od společnosti Palm kni-
hy ke stažení do mobilů, tabletů a čteček se 
systémem Android nebo iOS. Pro čtenáře je 
služba zdarma v rámci ročního registračního 
poplatku, knihovna však každou výpůjčku 
hradí, počet titulů ke stažení je proto ome-
zen na dva po dobu 31 dní. 
�E-knihy si mohou vypůjčit pouze registro-
vaní čtenáři knihovny s platnou registrací.
�Je nezbytné mít ve svém uživatelském 
kontě v knihovně zadanou platnou e-mailo-
vou adresu.
�Je nezbytné mít účet u  Palmknihy.cz se 
stejným e-mailem, který je uveden ve vašem 
účtu v knihovně.
�E-kniha je aktivní 31 dnů (poté se e-kniha 
sama vymaže z aplikace) a lze číst dva titu-
ly najednou. 
Kompletní informace na www.kulturachaber 
skydvur.cz/e-knihy-podrobny-navod/.

E-knihy ke stažení aktivní

Na účet sbírky Českého dne proti rakovi-
ně jsme za prodané kytičky odeslali 1 709 
Kč. Děkujeme všem, kteří v  Kulturním cen-
tru přispěli. 

Český den proti rakovině

Účast knihovny na oslavě dětského dne 
zkraje června proběhla úspěšně. Za vypl-
něný Večerníčkův kvíz a křížovku pro zdat-
né čtenáře jsme odměnili přes 150 dětí!

Také jsme vyhlásili autory nejlepších 
komiksů z  naší soutěže: vítězka Sofie za-

ujala komiksem s  poučením, na druhém 
místě Emma zase výtvarným zpracová-
ním a na společném třetím místě skonči-
li všichni ostatní účastníci. 

Sboreček s Evou Marešovou v čele nám 
zazpíval veselé melodie a nálada byla vý-

borná. Martina z Ateliéru Markamilka měla 
plné ruce práce s  malováním na obličej 
a Perníková chaloupka Jakuba Hojky bavi-
la velké i malé. Tak brzy zase na viděnou!

OTEVÍRAcÍ DObA ČERVENEc-SRPEN

P O  1 0 . 0 0 - 1 2 . 0 0 ,  1 3 . 0 0 - 1 8 . 0 0
Ú T  1 0 . 0 0 - 1 2 . 0 0 ,  1 3 . 0 0 - 1 6 . 0 0
S T  1 0 . 0 0 - 1 2 . 0 0 ,  1 3 . 0 0 - 1 8 . 0 0
Č T  1 0 . 0 0 - 1 2 . 0 0 ,  1 3 . 0 0 - 1 6 : 0 0

PÁ  0 8 . 0 0 - 1 2 . 0 0 ,  1 3 . 0 0 - 1 6 . 0 0
S O  Z AV Ř E N O
N E  Z AV Ř E N O
 
3 . – 1 4 .   č e r v e n c e  z av ř e n o

chAbERSKÁ KNIhOVNA

VÝbĚR Z Knižních novinEk VÝbĚR Z NovinEK pro děti

Kvíz na Dni dětí
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Štafetový kolík – tři otázky 
pro Ivu horáčkovou
Markéta Vyšínová nominovala do letní-
ho čísla Zpravodaje sportovkyni Ivu Ho-
ráčkovou, pro kterou si rovnou připravila 
také tři otázky. Iva Horáčková se narodila 
v Brně, v Dolních Chabrech žije už od roku 
2001. Má syna a dceru. Pracuje jako analy-
tička v ČSOB.
Chaberáci tě znají jako fotbalovou tre-
nérku, kde se tvá láska k  fotbalu zrodila 
a kdy?
Doma nás odmala vedli ke sportu, vzhle-
dem k  tomu, že jsme tři sestry, fotbal to 
upřímně nebyl. Dělala jsem balet (10 let), 
závodní lyžování a  akvabely. S  dědečkem 
jsem chodila fandit na hokej. Od asi 11 let 
jsem si o víkendech a prázdninách chodi-
la kopat s kluky v Letovicích. Další kontakt 
s fotbalem byl na gymnázium, kdy si spo-
lužáci založili tým v malém fotbale a já jim 
chodila každou herní neděli fandit. Po pře-
stěhování z Brna do Prahy jsem s mužem 
pravidelně chodila na Letnou na Spar-
tu. A pak už to byly Chabry – syn je ročník 
2002 a od roku 2008 se pohybuje na tam-
ním hřišti. V současné době je v Chabrech 
výborná trenérská základna pro děti, mlá-
dež i dorost a je to moc dobře. Všichni to 
děláme z lásky k fotbalu. Dřív jsme sice ne-
měli takové zázemí jako je nyní (nové kabi-
ny, zadní tréninkové hřiště), ale měli jsme 
klubovnu, kde jsme se mohli scházet, dě-
lali jsme tam různé akce i  pro děti. Tato 
možnost nyní není, hospoda, která byla vy-
budována, bohužel slouží k jiným účelům. 
Chaberský klub by si zasloužil pořádný fa-
nouškovský kotel!
Vím, že ráda cestuješ. Kam by ses ráda vrá-
tila, příp. jaký je tvůj cestovatelský sen?
Můj cestovatelský sen je vidět lvy ve volné 
přírodě, takže určitě Afrika. Dále bych ráda 
navštívila Nový Zéland. 

Kam bych se ráda vrátila? Moc se mi lí-
bilo na Sri Lance, například sledování kla-
dení vajec karety obrovské, koupání slonů 
v řece, sledování velryb a krásná příroda. 
Ráda bych se vrátila do Grand Canyonu, 

ten mě fascinoval a národní parky v Ame-
rice vůbec.

Ti, kteří mě znají, ví, že si nepamatuji 
názvy měst, ostrovů a někdy ani států, kde 
jsem na dovolené byla, ale zážitky si pa-
matuji. Mám raději přírodu než města. Dá-
vám přednost aktivním dovoleným.
Ve volném čase se věnuješ mnoha aktivi-
tám, jako je např. břišní tanec či běh. Je 
něco, co bys ráda ještě zkusila?
Snažím se zkoušet stále nové věci, do-
kud to tělo a čas dovolí. Břišní tance dě-
lám s drobnou přestávkou asi 15 let, je to 
krásná ženská aktivita a hodně nabíjí, ne-
jen tanec sám, ale i ženský kolektiv. Věko-
vé rozmezí je zhruba od 10 let, nejstarší ta-
nečnice má 70 let. Každoročně vystupuje-
me na Dni Prahy 7.

S  během je to kratší záležitost, mám 
dva opravdu silné běžecké zážitky. Prv-
ní zážitek je můj první a jediný čistě can-
nycross závod s mým psím parťákem Lu-
kasem – Rhodeský Ridgeback. Sice se bě-
želo pouhých 5 km, ale tempo, které Lukas 
nastavil potom, když zjistil, co a  jak, bylo 
hodně mimo moji komfortní zónu – 3:40 
min/km. Po doběhu jsem byla opravdu 
šťastná, nadšená, bylo to nepopsatelné, 
ale pak jsem zbytek dne padla vyčerpá-
ním – zvracení, bolest hlavy, horečka. Dru-
hý velmi intenzivní běžecký zážitek byl za-
tím můj jediný půlmaraton. Trať v Klánovi-
cích je nádherná, třeba se někdy vrátím, 
po tomto běhu jsem pak měla cca na čty-

ři měsíce stop s během, odnesla to kolena 
a  zánět v holeni. Já, když už něco dělám, 
tak srdcem a pořádně.

Nejčerstvější aktivitou jsou ferraty, za-
čali jsme s mužem v období covidu v Ra-
kousku, pak Itálie a  Slovinsko. Nejen, že 
je to občas velký adrenalin, ale dostane-
te se na místa, kam se jinak nedostanete 
a  ty výhledy jsou opravdu nepopsatelné. 
U tohoto sportu jsem překonala několikrát 
sebe samu a ráda bych v tom pokračova-
la. Je potřeba se opravdu plně soustředit, 
i když je člověk celou dobu jištěný lanem 
chyby nejsou povoleny a tím si čistím hla-
vu od práce a jiných starostí.

Mezi mé oblíbené aktivity patří také 
jóga, ráda používám některé pozice v rám-
ci protažení po sportu.

Nominace do příštího čísla: 
Terezie Šimáčková 

Inzerce
 

Prosíme inzerenty, 

aby inzeráty posílali
 

na adresu 

inzerce@dchabry.cz
 

nejpozději do 15. dne v měsíci.

redakce
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České stopy 
v Římě VIII
Vážení a milí čtenáři Chaberského zpravo-
daje,

v tomto příspěvku bych s vámi chtěl sle-
dovat osudy velmi zajímavé stavby, kterou 
je bývalý český hospic, Ospizio Boemo (la-
tinsky Hospitium Bohemorum). Tematicky 
nám to trochu ladí k času prázdnin a do-
volených, jelikož se jednalo o budovu, kde 
měli nacházet útočiště poutníci z  našich 
zemí, kteří zavítali do Říma. Pro jistotu jen 
připomínám, že tehdy slovo hospic ozna-
čovalo dům pro chudé či nemocné poutní-
ky, nikoli zdravotnické zařízení pro palia-
tivní péči o pacienty v terminálním stádiu. 
Každopádně, vzhledem k tomu, že ale pu-
tovali pěšky nebo na koni, ani slovo „dovo-
lená“ zde není zrovna příhodné.

Stavbu bychom našli, kdybychom z dob-
ře známé třídy Corso Vittorio Emmanuele 
II, která vede od hlavního nádraží Termi-
ni do Vatikánu, odbočili směrem k  Tibe-
ře na náměstí Piazza Sforza Cesarini a ná-
sledně do ulice Via Banchi Vecchi. Jediné, 
co historii hospice připomíná, je malá ta-
bulka v prvním patře domu č. 132, na níž je 
latinský nápis připomínající založení pout-
ního domu za císaře Karla IV. Bylo to právě 
ve 14. století, kdy se počty poutníků z naší 
vlasti do Říma citelně zvýšily a  začalo se 

přemýšlet o  pořízení vhodné nemovitos-
ti. To se povedlo roku 1368 během druhé 
Karlovy císařské cesty do Věčného města. 
Dům, který se nacházel blízko hlavní tep-
ny směřující k Bazilice sv. Petra, měl kapli, 
velký sál, věž a zahradu. Po finanční strán-
ce měla provoz hospice zajišťovat nadace 

Oldřicha, Petra a Jana z Rožmberka zřízená 
roku 1378. Za arcibiskupa Jana z Jenštejna 
se podařilo přikoupit ještě několik domků, 
které se pronajímaly.

Mezi 15. a 17. stoletím, kdy se proud čes-
kých poutníků do Říma zastavil, poutní 
dům chátral, nicméně Římané jeho kapli 
navštěvovali a  kvůli oltářnímu obrazu sv. 
Václava jí nazývali San Venceslao. K obno-
vení stavby došlo až v roce 1870, kdy ředi-
tel německého hospice v Římě, Mons. Jä-
nig (původem z Čech – Jeník), přikoupil na 
vlastní náklady část přilehlého domu na 
náměstí Piazza Sforza Cesarini a  věnoval 
ji českému poutnímu domu. Kapli vymalo-
val roku 1875 Vojtěch Hynais. Od roku 1886 
patřil hospic k  české koleji v  Římě (teh-
dy ještě Bohemicu). Po nástupu komunis-
mu v  Československu a  zatažení železné 
opony se však naše národní kolej dosta-
la do tíživé finanční situace a proud pout-
níků samozřejmě ustal, takže se rozhodlo 
o prodeji Ospizio Boemo. Aby ale naše vy-
právění nekončilo smutně, prozradím vám, 
že se kardinálu Beranovi podařilo v  roce 
1968 pořídit nový dům pro poutníky na 
ještě lepším místě v těsné blízkosti Vatiká-
nu, který je nazýván Velehrad.

P. Petr Havlík
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Darujte krevní plasmu
a získejte až 3200 Kč
měsíčně pro rodinu.

Obchodní centrum Odra
Lodžská 399/26
Praha 8-Bohnice

+420 227 272 533
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Milí přátelé,
Studio D – divadelní ochotníci chaberš-

tí vám přejí hezké léto plné pohody a krás-
ných zážitků.

Našim věrným divákům děkujeme za 
krásnou atmosféru a  za vyprodaná před-
stavení. Divadelní sezóna 2022/23 byla 
velmi úspěšná a věříme, že se máte na co 
těšit i  v  sezóně následující. Po prázdni-
nách se můžete mimo nově připravovanou 
premiéru Sardinky na scénu a dále reprí-
zovanou hru Nájemníci pana Swana, těšit 
na překvapení v podobě divadelního pod-
zimu, který pro vás chystáme. Sledujte nás 
na www.studio-divoch.cz. 

Děkujeme za vaši přízeň, vedení naší 
MČ Praha-Dolní Chabry děkujeme za pod-
poru a  těšíme se opět na setkání s  vámi 
v divadelním sále. 

Alena Borhyová

Nejstarší členka 
chaberského divadla DIVOch
Paní Stáňa Klocperková oslavila 88. na-
rozeniny v  knihovně Chaberského dvora 
v kruhu svých přátel. Přišli jí pogratulovat 
i  členové Mezigenerační Akademie, kteří 
zde na její počest uspořádali veřejnou pre-
miéru svého krátkého dokumentárního fil-
mu. Portrét o obdivuhodné Stáně Klocper-
kové můžete zhlédnout i vy na kanálu You-
Tube, pokud si zadáte: „Mezigeneračí Aka-
demie – Energie tvorby“. Oslavenkyni pře-
jeme pevné zdraví a vy se nechte inspiro-
vat její energií!

Martina Mrňavá

Přání od Divochů
Milí příznivci (nejen našeho) divadla, chce-
me vám touto cestou popřát krásné léto 
a  budeme se moc těšit, že se na podzim 
opět setkáme u  některé z  repríz našich 
her. Před prázdninami jsme stihli premi-
éry dvou komedií Víkend a  Dorty a  lízát-
ka. Jestli jste ještě neměli čas na ně dora-
zit, určitě bude další příležitost na podzim. 
A ani v létě náš soubor divadlo neopouš-
tí – pořádáme pro děti příměstský divadel-
ní tábor v termínu 21.–25. srpna. 

Tak žijte s  námi naše divadlo a  ať se 
prázdniny vydaří! 

DIVOCH – Divadelní Ochotníci Chaberští
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Myslivost – pasování
Pasování na myslivce patří mezi historic-
ké slavnostní ceremoniály, při němž byl 
vyučený myslivecký mládenec prohlášen 
za svobodného myslivce. Předcházelo mu 
nejméně tříleté učení u  tzv. myslivecké-
ho principála a  následná veřejná zkouš-
ka před zkušebními komisaři. Po úspěšné 
zkoušce byl myslivecký mládenec, po vzo-
ru přijímání mezi rytíře, pasován na mys-
livce a  byly mu předány lovecký tesák, 
trubka a výuční list jako doklad kvalifika-
ce. V určitém období, po vzniku odborných 
škol, bylo pasování změněno na přijímání 
mezi myslivce, v současnosti jsme se zase 
vrátili k původnímu názvu. Kromě pasová-
ní na myslivce známe též pasování na lov-
ce některého druhu trofejové zvěře např. 
jelena, které se provádí po ulovení první-
ho kusu této zvěře.

Zájemce o  myslivost musí absolvovat 
kurz uchazečů o  první lovecký lístek, ve 
kterém získá teoretické i  praktické zna-
losti ze všech oborů myslivosti. Následu-
je desetiměsíční praxe v  některé honitbě 
a  potom zkouška před zkušebním sená-
tem. K  slavnostnímu zakončení patří pa-
sování na myslivce, které se provádí buď 
bezprostředně po absolvování kurzu nebo 
po prvním lovu, kterého se adept zúčast-
ní, či při jiné slavnostní příležitosti, mezi 
které patří výroční schůze spolku, slav-
nostní schůze k „Červnu – měsíci myslivos-
ti“ apod. Pasování provádí buď funkcionář 

mysliveckého spolku nebo starší zkušený 
myslivec, a  to tak, že loveckým tesákem 
třikrát udeří adepta na levé rameno, při-
čemž pronáší následující pasovací formuli:

První úder k poctě Hubertově platí, přízeň 
svou ti patron náš rač zachovati.

Druhý dávám jménem myslivosti pána, je-
muž vděk a úcta budiž vzdána.

Třetí vedu k zdaru české myslivosti, kterou 
hajme vždy a všude s poctivostí.

Přijímám tě do řad mysliveckých druhů 
s přáním „Lovu zdar“, buď vítán v našem 

kruhu.

A tak byli na slavnostní členské schůzi 
Mysliveckého spolku Zdiby – Klecany dne 
10. června 2023 pasováni na myslivce kole-
gové Dušan Lukáč a Petr Matějka. Pasová-
ní předcházelo přezkoušení adeptů z mys-
liveckých znalostí a  dovedností, které se 
však neslo spíše v  žertovném duchu, ně-
kdy s použitím i tzv. myslivecké latiny. Ná-
sledovalo slavnostní pasování, přípitek 
a předání pasovacího listu.

Ing. Jindřich Trpák
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Příměstský divadelní tábor
�pro děti od 5 let,
�v termínu 21.–25. srpna 2023,
�denně 9:00–16:00 hodin,
�v Chaberském dvoře i v přírodě,
�1× celodenní výlet,
�závěrečné vystoupení pro rodiče,
�cena 2 500 Kč,
�obědy a svačiny zajištěny,
�pod uměleckou záštitou divadla Divoch, 
�pořádá Gabriela Rejková,
�kontakt: gabriela.rejkova@post.cz.

Gabriela Rejková
IN

ZE
RC

E

17 Tábory | Inzerce



chaberáček vítá léto
A už je tu zase léto! Konečně jsme se do-
čkali teplých slunných dnů. S  našimi dít-
ky jsme opět začali plně využívat venkovní 
zahradu, kde každý den na čerstvém vzdu-
chu dovádíme. Kromě ní jsme se také vy-
dali na několik celodenních výletů do pří-
rody, starší děti putovaly za historií na po-
hádkové Staré Hrady a ti nejmenší navští-
vili centrum řemesel a  botaniky v  Ostré. 
Naši nejstarší předškoláci už stihli absol-

vovat seznamovací návštěvu základní ško-
ly, k čemuž také dne 28. června proběhlo 
jejich pasování na školáky. A protože už to 
nejsou žádná prťata, přespali po pasování 
a po prohlídce Pražského hradu v „Chabe-
ráčku“. Tímto přejeme budoucím prvňáč-
kům hodně štěstí a zdaru. Na naše menší 
děti se budeme opět těšit v září.

Všem vám za celou MŠ přejeme hezké 
a pohodové prázdniny!

Sofie Šimková

Koťata v lesní školce
Červen utekl jako voda. Koťátka povyrostla 
a dělala nám na zahradě roztomilou spo-
lečnost. Užívali jsme si pohodu, kterou při-
neslo teplé počasí. Slunce na obloze do-
sáhlo svého vrcholu, čas květů se rozlou-
čil a vystřídal ho čas zrání. Stejně i školní 
rok v Jaatě dospěl ke svému vrcholu v po-
době tradiční zahradní slavnosti. Děti, ro-
diče i  průvodci se sešli, strávili společně 
příjemný čas a rozloučili se s předškoláky, 
kteří dozráli do školáků. 

Brány Jaaty se na léto uzavírají, aby 
mohla poskytnout soukromí hostům jurt, 
kteří budou pečovat o zahradu i zvířata. 

Užívejte volna, sluníčka i všeho, co vám 
léto donese. Budeme se na vás těšit zase 
od září! Hezké léto.

Lucie Horáková

O kapičce Karličce
Bylo nebylo. Jednoho krásného červnové-
ho dne nastal pohádkový čas, kdy nás au-
tobus vyvezl do malebné obce Janova nad 
Nisou do školičky v přírodě.

Výprava za dobrodružstvím, kapičkou 
Karličkou a  jejími kamarádkami voděnka-
mi do míst, kde voní les, šumí říčky, prame-
ní potoky a  lišky dávají dobrou noc, byla 
dechberoucí. 

Rádi bychom vám povyprávěli pohádku 
o kapičce Karličce, o  tom, jak neposlech-
la svoji maminku a  skřítek Pařník ji slu-
nečním paprskem odpařil, až se rozplynu-
la, a  jako pára mířila kam nechtěla… Ješ-
tě že kapičky nemůžou nikdy zemřít. S dal-
šími zlobivými kapičkami utvořila mráček 
a  čekaly, až budou moci spadnout zpát-
ky na povrch zemský. Když je teplo, padají 
kapky vody, když je mráz, stanou se lehký-
mi bílými vločkami. Ještě že rozpustilé ka-
pičky chránil hodný strýček Koloběh vody 
a s  jeho pomocí se život kapičky Karličky 
stal nekonečným. Najednou se ale objevil 
neposedný skřítek Pařník a  zaneřádil po-
tok. Ještě že děti potůčku pomohly, nepo-
řádek totiž s velkou chutí, v gumových ho-
linách, posbíraly, a ještě u toho našly jako 
dárek od kapičky skleněná barevná sklíč-
ka. 

A  co teprve, když Pařník přivedl svého 
rozpustilého kamaráda Leďáka, který umí 
Karličku pěkně zamrazit.

Děti celou školičku v  přírodě kapičce 
usilovně pomáhaly. Jestli voda v řece teče, 
zjistily dokonce na raftech splutím části 
řeky Jizery. A jak jim to pádlování šlo! Pád-

lovaly s  velkým nadšením, s  radostnými 
výkřiky a smíchem.

Další pohádkový den volalo na děti ne-
daleké lanové centrum, kde na ně čeka-
la spousta překážek, lan, žebříků, mostů, 
plošin a  dokonce i  kanoe. Téměř všichni 
až na jednoho, jako zkušení lezci ve výš-
kách, zdolali trasu se sladkým sjezdem po 
kladce dolů. Mnozí překonali vlastní strach 
a bylo to prostě super!

A jak už to bývá, každá pohádka jednou 

končí. Na závěr školičky v přírodě zdolaly 
děti cestu za pokladem se spoustou úko-
lů o vodě. U toužebně očekávaného pokla-
du na ně dokonce čekali skřítkové Pařník 
a Leďák. A že bylo veselo.

Tímto končí tato nezapomenutelná po-
hádka z Jizerských hor, věříme že v dětech 
zůstane jako parádní zážitek velmi dlouho.

Zazvonil zvonec… a pohádky je konec.
Kolektiv Pohádkové školičky, 

Bílenecké náměstí

18 školy 



Zpravodaj Sokol
Krásné letní počasí už během 
června nalákalo většinu cvičen-

ců ven na naši zahradu. Kurzy probíhaly až 
do konce měsíce. V neděli 28. května jsme 
uspořádali Dětský den. Přišlo soutěžit přes 
padesát dětí s rodiči i sourozenci. Z tako-
vé účasti jsme měli opravdu radost. Děti 
poměřily své fyzické síly na několika sta-
novištích a poté si mohly vyrobit památku 
v  dílničce, opéct buřty a  zadovádět si na 
skákacím hradě. Soutěžící dostali na pa-
mátku ručně dělané medaile od naší vý-
tvarnice Pavly. 

Ve čtvrtek 22.  června jsme se potkali 
v  Sokole na zakončení sezóny, zrekapitu-
lovali ji, poděkovali lektorům za jejich na-
sazení při lekcích a  představili naše plá-
ny o dalších úpravách v Sokole. Během let-
ních prázdnin proběhnou dva příměstské 
kempy a také se budou měnit okna, aby-
chom v dalších letech předcházeli únikům 
tepla. Je to finančně náročná investice, ale 
budoucí návratnost nás přesvědčila, že 
peníze na výměnu oken uvolníme. 

Těšíme se už teď na novou sezónu 
2023/2024. Užijte si prázdniny a zase v září! 
Pro více informací sledujte náš Facebook nebo webové stránky. Gabriela Dufková

Třikrát zlato pro black 
Angels ze Švédska
Florbalový klub Black Angels, sídlící v let-
ňanské BB aréně, rozjel přípravy na novou 
sezónu, jejíž součástí jsou také jarní turna-
je, jako například Göteborg Cup ve Švéd-
sku. Tým BA vyslal do boje tři týmy, aby se 
utkaly proti florbalové smetánce a načer-
paly nové zkušenosti. 

Nejmladší kategorie ročníku 2012 do-
plněné ročníkem 2011, která začínala nej-
později, prolétla turnajem jako hurikán. 
Své soupeře naprosto rozdrtila a s celko-
vým skórem 58:4 si nezasloužili nic jiného 
než zlaté medaile na krku. Ročník 2010 už 
měl proti sobě kvalitnější soupeře, ale ani 
to tento tým nezastavilo na cestě k vítěz-

ství. Kluci v  turnaji rovněž nepoznali po-
rážku a  díky vítězství 10:3 ve finále slavi-
la už druhá skupina naší výpravy vytouže-
né zlato. Největší konkurenci měli kluci ze 
starších žáků. Po základní skupině jim pa-
třilo až 4. místo, což pořád znamenalo po-
stup do semifinále, v němž se potkali s ví-
tězem skupiny Lindås Rasta IBK P09. Zápas 
nakonec černo-bílý tým vyhrál 2:1 a ve fi-
nále Anděly čekalo legendární Pixbo Wal-
lenstam. Rozhodující zápas s  velkým bo-
jem došel až do samostatných nájezdů, 
kde kluci z Letňan byli těmi úspěšnějšími. 
Domů tak všechny tři týmy putovaly se zla-
tem. Doma na něj při příjezdu za odměnu 
čekali nadšení rodiče, kteří úspěch svých 
ratolestí náležitě ocenili.

Daniel Pagáč

Víkendový míčový sedmiboj 
zná vítěze
Chaberský míčový sedmiboj proběhl v so-
botu 3. června už podvanácté a vítězem se 
stal tým Jiřina s celkem 47 body. Pro všech-
ny účastníky – celkem šestnáct týmů – při-

pravili pořadatelé příjemné zázemí v  po-
době nachlazeného piva a  rautu. Vše se 
skvěle povedlo včetně počasí, což jen po-
tvrdily úchvatné výkony účastníků a  bez-
vadná nálada během akce.

redakce

Golfový turnaj

V sobotu 10. června proběhl na hřišti ve Vi-
noři golfový turnaj XIII. Open Chabry Golf 
Championship 2023, kterého se zúčastni-
lo 53 hráčů. Soutěžilo se ve dvou katego-
riích, vítězem kategorií 18,1–54 se stal Zby-
něk Drbal, kategorii 0–18 vyhrál Oliver The-
in. Atmosféra i počasí bylo výborné, blaho-
přejeme vítězům! Za sportovní komisi 

Barbora Floriánová
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Další sezóna 
za námi 
Úspěšně jsme zvládli ode-
hrát další fotbalovou sezónu 

2022/2023 napříč všemi kategoriemi. Ob-
rovskou radost nám udělala naše mládež, 
kde netlačíme na žádné výsledky, ale hod-
notíme nasazení, radost ze hry a chuť neu-
stále se zlepšovat, což nám dokazovali po 
celý rok. Velké díky patří trenérům, kteří 
vedou naše družstva a  věnují dětem vět-
šinu svého volného času. Teď je čeká za-
sloužený odpočinek alespoň na část let-
ních prázdnin, než se začnou připravovat 
na ročník další. Členská základna se nám 
neustále rozrůstá, což nás těší a potřebu-
jeme opět navýšit počet trenérů, abychom 
mohli udržet nastavenou kvalitu tréninků, 
tímto bych chtěl oslovit potencionální zá-
jemce, kteří by měli chuť rozšířit náš tre-
nérský tým. 

Mladší dorost míří  
za postupem do přeboru
Tým pod vedením Jana Škurka a Dana Mi-
koty zažil obrovský úspěch. Minulou sezo-
nu kluci postoupili z 2. třídy do 1. třídy a le-
tos se jim povedlo vykopat nejvyšší praž-

skou soutěž – Přebor! Dva postupy za se-
bou má opravdu málokdo. Doufáme, že 
klukům vydrží elán i dále a uslyšíme o nich 
ještě za pár let v kategorii dospělých. Ob-
rovská gratulace! Jde o jeden z největších 
úspěchů naší mládeže.

„A“ mužstvo opět v přeboru
Na třetí pokus to vypadá, že naše „A“ muž-
stvo dospělých se vrátí na podzim do nej-
vyšší pražské soutěže Pražská teplárenská 

přebor mužů. Po úspěšných sezónách, kdy 
nás od postupu zastavil nejdřív pád Olym-
pie Radotín a  poté covid, to vypadá na-
dějně a naši borci budou moci oslavovat. 
Tým pod vedením Tomáše Vajnara nesta-
čil pouze na tažení Třeboradic a  obsadil 
úžasné 2. místo v 1. A třídě. Taktéž sem pu-
tují obrovské gratulace a děkujeme divá-
kům za skvělou podporu při domácích zá-
pasech, příští ročník bude potřeba podpo-
ra dvojnásobná.

Jan Jiroušek, foto: Nikol Kuncová

Naděje, odhodlání, 
vítězství!
Atletika patří mezi sporty, 
které zahrnují různé soutěže 

a disciplíny, jako je běh, skok, hod a vrh. Je 
to jedna z  nejstarších sportovních aktivit 
na světě a je součástí Olympijských her od 
jejich počátku. Atletika přináší nejen zdra-
votní přínosy, ale také možnost dosáhnout 
výjimečných výsledků a získat medaile.

Medaile jsou symboly úspěchu a odmě-
nou za tvrdou práci a osobní výkony. Každá 
medaile je výsledkem dlouhého a  nároč-
ného tréninku, odhodlání a obětavosti. My 

jsme se snažili a  trénovali jsme jak v  tě-
locvičně při našich hodinách, tak s  rodiči 
na venkovních hřištích. Příprava opravdu 
nebyla odbytá a dostalo se nám velké od-
měny, protože medaile se udělují jen třem 
nejlepším sportovcům v  každé disciplíně. 
Získání zlaté medaile je považováno za vr-
cholný úspěch a  naše děti získaly v  jed-
notlivcích hned dvě zlaté medaile, dále 
tři stříbrné a  pět bronzových. V  kategorii 
„Rodiče a děti“ získali za družstvo 3. místo 
(počtem pět kusů) a v kategorii předško-
láků vystoupalo družstvo na 2. místo (po-
čtem osm kusů medailí).

S  velkou radostí a  hrdostí vám chce-

me vyjádřit naše upřímné poděkování za 
úžasné vítězství. Vaše nesmírné úsilí, tré-
nink a odhodlání vedly k nezapomenutel-
nému triumfu, kterým jste milé děti a rodi-
če, zazářili v pražské společné soutěži v at-
letice Praha  – open 2023 „Memoriál Ma-
rie Kvapilové“ pro kategorie Rodiče + děti, 
Předškolní děti a Nejmladší žactvo.

Děkujeme za podporu všem, kteří nám 
fandili na závodech i mimo a fotografům za 
úžasné záběry ze života atleta. Foto je k vi-
dění na https://tjzschabry.rajce.idnes.cz.

Ivana Rakovská, 
TJ ZŠ Chabry

CHABERSKÝ ZPRAVODAJ, vydává a schvaluje Městská část Praha-Dolní Chabry, Hrušovanské náměstí 253/5, Dolní Chabry, 184 00 Praha 8, tel.: 283 852 858, www.dchabry.cz. 
Šéfredaktor: Mgr. Tomáš Trenkler, DiS. Redakční rada: Mgr. Kateřina Tomcová, Alena Wachtlová, Hana Francová, Mgr. Martina Šušáková. Grafika: Tomáš Zahálka 
Autor fotografie na titulní straně: archiv redakce. Nevyžádané rukopisy a další podklady se nevracejí. Uveřejněné příspěvky nemusí vyjadřovat stanovisko vydavatele 
a redakční rady. Za věcnou a jazykovou správnost textů odpovídají autoři, za obsah inzerátů odpovídají výhradně inzerenti. Redakce si vyhrazuje právo rukopisy přizpůsobit 
tisku. Příjem příspěvků: zpravodaj@dchabry.cz, příjem inzerce: inzerce@dchabry.cz, 604 976 653. Příští uzávěrka: 15. 8. 2023

Evidenční číslo MK ČR E 23080

https://www.skchabry.cz/

